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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Märta Stenevi (MP)

2020/21:3486 Byggande i riksintresseområden

De stora industrisatsningarna i norra Sverige skapar behov av mer byggande, 
inte minst bostäder. Nyligen påpekades ett behov av en fördubblad byggtakt för 
bostäder i Norrbotten till ungefär 5 000 stycken per år. Byggprocesserna kan 
dra ut på tiden på grund av att skyddet av riksintressen hindrar tillväxten i 
regionen.

För att näringslivet i Sverige, fler arbetstillfällen och andra mervärden ska 
gynnas behövs anpassningar, inte minst när det gäller utökad nödvändig 
byggnation. Riksintressen övertrumfar ofta kommunala byggplaner vilket kan 
innebära problem då tillväxt, byggnation och fler bostäder behövs. 

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Märta Stenevi:

 

Avser statsrådet att agera för att se över riksintressena och hur man kan 
möjliggöra mer byggnation i dessa områden?

………………………………………

Roger Hedlund (SD)

Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch

Från Riksdagsförvaltningen
2021-08-23
Besvaras senast
2021-09-06


